
Motie vreemd aan de orde van de dag

Toegankelijkheid van de hal van het stadhuis

De gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op woensdag 21 september 2016,
gehoord hebbende de beraadslagingen in de commissie Maatschappelijke  Ontwikkelingen ,

Overwegende dat:

 de hal van het stadhuis al eeuwenlang de plek is waar inwoners van onze gemeente
bijeenkomen en dat die daarom een  grote symbolische betekenis heeft voor alle burgers;

 burgers met een beperking nu vaak aan die bijeenkomsten niet kunnen deelnemen omdat de
hal voor hen niet of moeilijk toegankelijk is;

 het liftje aan de achterkant van het stadhuis helaas voor de meest gangbare (elektrische)
rolstoelen niet bruikbaar is;

 dit liftje indertijd is aangelegd zonder gebruik te maken van de expertise van
ervaringsdeskundigen als bijvoorbeeld de leden van het Gehandicaptenplatform 's-
Hertogenbosch;

 dat door de ratificatie van het VN-verdrag voor mensen met een beperking 14 juli van dit jaar
toegankelijkheid voor mensen met een beperking nu de norm is , ontoegankelijkheid
voortaan de uitzondering;

Spreekt uit dat:

gezien de grote symbolische en maatschappelijke betekenis de hal van het stadhuis
bereikbaar hoort te zijn voor zoveel mogelijk burgers, ook voor degenen met een beperking.

Verzoekt het College:

het liftje aan de achterzijde van het stadhuis in overleg met leden van het Gehandicaptenplatform 's-
Hertogenbosch als ervaringsdeskundigen zo snel mogelijk te vervangen door een lift die geschikt is
voor zoveel mogelijk gebruikers van (elektrische) rolstoelen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie van GroenLinks,

Patrick Leenders

Ufuk Kâhya
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